
CO2-PLATFORM INFRA MIDDEN-ZEELAND - TRANSPORT EN AANNEMINGSBEDRIJVEN 

AGENDA BIJEENKOMST 21 juni 2023 

Locatie  Kantoor ZAO te Middelburg  

Tijd 16:00 uur 

 

Aanwezig  

John de Jonge directeur BV Zeeuwse Asfalt Onderneming - Middelburg (initiator)  

Dennis de Vos bedrijfsleider Kole Transport- ’s-Heerenhoek 

Carlo Kloosterman directeur Kloosterman BV te Kapelle 

 

Afwezig 

Johnny Huijbregtse directeur aannemingsbedrijf Dostra Veere 

 

 

1. Opening door J. de Jonge 

2. Vaststellen keteninitiatieven 

a. passief initiatief  rijden op biodiesel (evaluatie) 

b. actief initiatief  aanbieden retourvracht/elkaar informeren over ‘’losse’’ uren (continu) 

c. elektrische voertuigen Stand van zaken 

d. elektrificatie materieel Stand van zaken (in het licht van de huidige marktsituatie in Zeeland) 

3. Wat verder ter tafel komt 

4. Rondvraag 

  



CO2-PLATFORM INFRA MIDDEN-ZEELAND - TRANSPORT EN AANNEMINGSBEDRIJVEN 
 

 

NOTULEN 21-06-2023 

 

1. Opening 

 

John opent de vergadering en blikt terug op afgelopen perioden en de huidige energiemakrkt. 

Het overleg van december is niet kunnen doorgaan. In overleg is besloten om met name het onderzoek 

naar de energie behoefte en beschikbaarheid daarvan in de provincie af te wachten en ons overleg van 

medio 2023 (nu) te bespreken. 

Momenteel is het verduurzamen van de sector een belangrijk item,. 

Opdrachtgevers gaan de verduurzaming langzamerhand mee laten wegen in de projecten. 

Probleem is dat dit soms onvolledig en niet deskundig gebeurt. 

Op dit moment ook een grote uitdaging voor met name de transport sector en materieel intensieve 

bedrijven op de beschikbaarheid van stroom in de regio. 

 

 

2.a Biodiesel 

Wordt gecontinueerd. Ook hier wel een aantekening mbt juiste beschikbaarheid op de juiste momenten. 

 
2.b  Efficiënter inzetten van transportmiddelen 

 

2.c/d Electrische voertuigen 

 

Op dit momnet worden de 1e electrische vrachtwagens besteld of worden besteld. 

Dit geeft direct een andere kijk op transport, maar ook op uitstoot.  

Met name de MKI waarde van je producten kan hier mee positief worden beinvloed. 

Een grote uitdaging wordt nu de komend e periode om de juiste logistiek te vinden voor het 

‘’bevoorraden’’ van de stroom! 

Dit geld overigens ook voor de machines. 

 

2.c/d Beschikbaarheid stroom 

 

Kort geleden heeft met name de ondernemers verenigingen de grote zorg uitgesproken over de 

beschikbaarheid van stroom voor de verdere verduurzaming. Dit probleem wordt/is verder opgepakt door 

de Provincie in samenwerking met diverse bedrijfstaken. Echter blijft op dit moment wel een groot 

probleem om de gevraagde verduurzaming in dit tempo door te zetten. 

De provincie zit ‘’vol’’ wat betreft de capaciteit van elektriciteitslevering. 

Kole heeft hier intern wel (kleine) mogelijkheden mbt hun eigen opwekking van stroom.  

Echter op dit is dit nog under construction. 

 

 

 

 

 

4. Rondvraag: 

 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

Volgend overleg: 



CO2-PLATFORM INFRA MIDDEN-ZEELAND - TRANSPORT EN AANNEMINGSBEDRIJVEN 
 

Locatie in onderling overleg 

Datum/Tijd dinsdag 6 december 2022 - 16:00 uur  

 


